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Yapılan 'Narkoçelik-14' operasyonları sonucunda 322
kilogram uyuşturucu madde ve 135 bin adet uyuşturucu
hap ele geçirilirken 321 zehir taciri ve sokak satıcısı
yakalandı. İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 42 ilde
'Narkoçelik-14' operasyonları düzenlendiğini açıkladı.
Bakan Yerlikaya, gerçekleştirilen operasyonlar sonucun-
da 322 kilogram uyuşturucu madde ve 135 bin adet
uyuşturucu hap ele geçirilirken 321 zehir taciri ve sokak
satıcısının yakalandığını bildirdi. Yerlikaya, sosyal
medya hesabından yaptığı paylaşımda şu ifadelere yer
verdi: "Aziz Milletimizin bilmesini isterim ki; halkımızı
zehirleyen uyuşturucu tacirleriyle ve organize suç örgüt-
leriyle mücadelemiz milletimizin destek ve dualarıyla
kararlılıkla devam edecek. Her an enselerindeyiz, biz-
den kaçamayacaklar. 10 aylık süre içinde uyuşturucu
madde imalatçılarına, bunların satışını yapanlar ile
sokak satıcılarına yönelik toplam 39 bin 661 operasyon
düzenlendik. Operasyonlarda 121 ton uyuşturucu
madde, 42 milyon adet uyuşturucu hap ve 157 milyon
kök kenevir ele geçirildi. 310 bin 639 şüpheli yakalandı.
(Uyuşturucu madde satan ve kullanan şüpheliler
toplamı) Bunlardan; 28 bin 44’ü tutuklandı. 12 bin 554‘i
hakkında adli kontrol kararı verildi." >>HABERİ 3’TE

Emniyet Genel Müdürlüğü Narkotik Suçlarla Mücadele
Başkanlığı koordinesinde Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü

tarafından 'Narkoçelik-14' operasyonu düzenlendi.

Emniyetten NARKO
Operasyonu

AFJET çalışanlarının sorunları dinledi
AFJET çalışanları ile bir araya
gelen Vali Yardımcısı Uğur

Kolsuz, işçilerin sendikal hak-
ları, sorunları ve çözüm öner-
ileri noktasında kendileriyle
fikir alışverişinde bulundu.

Afyonkarahisar Valiliği
Toplantı Salonunda yapılan

görüşmede AFJET işçileri, tek
tek söz alarak, Vali

Yardımcısı Uğur Kolsuz'a
taleplerini ve sıkıntılarını dile
getirdi. Akşam 21.00 suların-
da başlayan ve yaklaşık iki

saat süren görüşmenin ardın-
dan AFJET çalışanları, Vali
Yardımcısı Uğur Kolsuz'a

teşekkür ederek, görüşmeden
duydukları memnuniyeti dile

getirdiler.
>>Haber sayfa 8’DE

MMiilllleettvveekkiillii  TTaayyttaakk’’ıınn  ddeesstteeğğiiyyllee  33’’ttee

33  yyaappttııkk
Milliyetçi Hareket Partisi Bolvadin İlçe
Başkanı Mahmut Kızıltoprak yaptığı

açıklamada, “Milliyetçi Hareket Partisi
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet

Taytak Beyin desteği ile Bolvadin,
Dişli ve Özburun’da 3’te 3 yaptık.

Seçim süreci boyunca sayın
Milletvekilimiz bizim her zaman
yanımızda oldu” dedi. ” >>7’DE

Eber Gölü için 
bir araya geldiler
Türkiye’nin en büyük
göllerinden birisi olan
Eber Gölü'nü besleyen

su kaynaklarının
yönünün değiştirilmesi

ve göldeki kirliliğin
giderilmesi için bir

araya gelen vatandaşlar
konuya çözüm bulu-
narak gölün kurtarıl-
masını istedi. >>2’DE

HHaavvaallaarrıınn  ııssıınnmmaassıı  sseebbzzee  vvee
mmeeyyvvee  ffiiyyaattllaarrıınnaa  oolluummlluu  yyaannssııddıı

Afyon'da havaların ısınmaya başlaması ile birlikte semt
pazarlarında meyve ve sebze fiyatları düşüşe geçti. >>2’DE

KKüüççüükk  İİbbrraahhiimm
kkaallpp  nnaakkllii  bbeekklliiyyoorr

Doğduğu andan itibaren kalp
hastalığıyla mücadele eden 2 buçuk

yaşındaki İbrahim için ailesi, umutlu bir
bekleyiş içinde. >>HABERİ 2’DE

Afyonkarahisar’da sosyal
medya üzerinden ‘çocukların
kullanıldığı müstehcen görün-
tüleri ülkeye sokan, depola-
yarak, yayıp, çoğaltan’ şahıs
polis tarafından düzenlenen

operasyon ile yakalandı.
>>SAYFA 3’TE

Müstehcen görüntüleri 
yayınlayan şahıs tutuklandı

Köy sakinleri yağmur duasına çıktı
Afyonkarahisar’ın Şuhut ilçesine bağlı Efe köyde vatandaşlar
uzun zamandır devam eden kuraklığın son bulması için yağ-
mur duasına çıktı. Yoğun katılımın olduğu yağmur duasının

ardından vatandaşlar adak kesti. SAYFA 3’TE

HHıırrssıızzllııkk  ssuuççllaarrıınnddaann
aarraannaann  kkaarrıı
kkooccaa ttuuttuukkllaannddıı

Afyonkarahisar’da hırsızlık
suçlarından aranan karı koca

çift jandarma tarafından
düzenlenen operasyonla

yakalandı. >>SAYFA 3‘TE

LLiisseelliilleerr  kküüççüükk  kkaarrddeeşşlleerriinnii
hheeddiiyyeelleerrii  iillee  sseevviinnddiirrddii

Sandıklı Yavuz Selim Mesleki ve
Teknik Anadolu Lisesi’nin öğrencileri,

sosyal sorumluluk projesi kapsamında
köy okullarında ki minik öğrencilere
hediyeler vererek onlar ile birlikte

oyunlar oynadılar. >>7’DE

Jetler 1 puanı kaptı
TFF 2. Lig ekiplerinden Afyonspor dün kendi saha ve
seyircisi önünde oynadığı Bucaspor karşılaşmasın-
dan 0-0 beraberlikle ayrıldı.  Mor beyazlı ekipler dün
kendi saha ve seyircisi önünde Bucaspor’u konuk
etti. Jetler, eksik kalan rakibi karşısında istediği golü
bulamadı ve müsabaka 0-0’lık sonuçla tamamlandı.
Aldığı bu sonuçla puanını 42’e yükselten Afyonspor,
ligin bitimine 1 hafta kala 13.sırada yer aldı. Mor
beyazlılar ligin son maçını 4 Mayıs’ta deplasmanda
Adıyaman FK’ya karşı oynayacak. >>ANAHABER
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Yaz dönemindeki yangınlılar
ve son yıllarda yaşanan
kuraklıktan dolayı kuruma
tehlikesi ile karşı karşıya
kalan Eber Gölü için
Bolvadin ve Sutandağı
ilçelerinde yaşayan vatan-
daşlar bir araya geldi.
Vatandaşlar adına basın
açıklamasını yapan Eber
Gölü Yaşatma Derneği
Başkanı Hüsnü Kalay, gölü
besleyen en önemli kay-
naklardan birisi olan
Akarçay’ın önünün bölgede
tarım işi uğraşan kişiler
tarafından kesildiğini ya da
yönünün değiştirildiğini kayd-
ederek, bundan dolayı çayın
gölü besleyemediğini diler
getirdi. Kalay, “Gölü
besleyen Akarçay’ın giriş
noktasında olmamıza rağ-
men çayın önü kapatıldığı
için göle bir damla su girmemektedir. Havuzlama
sistemi ile bazı vatandaşlar arazilerini sulamak-
tadır. Yetkililerden ricamız bu kurak mevsimde
çaydan gelen bir damla suyun faydalı olacağını

düşünerek olaya çözüm bulunmasını istiyoruz”
dedi. Jandarma tarafından güvenlik önleminin
alındığı basın açıklamasının ardından grup
üyeleri olaysız bir şekilde dağıldı. >>İHA

Eber Gölü’nün kurtarılması
için bir araya geldiler
Türkiye’nin en büyük göllerinden birisi olan Eber Gölü'nü besleyen su kay-

naklarının yönünün değiştirilmesi ve göldeki kirliliğin giderilmesi için bir araya
gelen vatandaşlar konuya çözüm bulunarak gölün kurtarılmasını istedi.

KYK Konferans Salonu'nda düzenlenen ve
2023-2024 Emirdağ Liselerarası Münazara Ligi
Organizasyonu çerçevesinde gerçekleşen
Emirdağ Anadolu Lisesi-Emirdağ Anadolu İmam
Hatip Lisesi karşılaşması gerçekleştirildi.
Kaymakam Bilici'nin yanı sıra İlçe Milli Eğitim
Müdürü Gürkan Emeksiz, okul müdürleri, öğret-
menler ve öğrencilerin de ilgiyle takip ettiği müs-
abakada rakibi Emirdağ Anadolu İmam Hatip
Lisesi'ni 3-0 yenen Emirdağ Anadolu Lisesi bir
üst tura yükseldi.Kaymakam Bilici, müsabaka
sonrası öğrencileri ve öğretmenleri tek tek tebrik
ederken; akabinde ilçede bulunan eğitim kurum-
ları müdürleri ile de eğitim öğretim faaliyetleri
üzerine kısa bir toplantı gerçekleştirdi. >>İHA

‘Her Düşünceye Bir Şans ver’
projesi devam ediyor

Afyonkarahisar Emirdağ Kaymakamı Osman Bilici, ‘Her Düşünceye Bir Şans
Ver’ projesi çerçevesinde düzenlenen Emirdağ Anadolu Lisesi-Emirdağ

Anadolu İmam Hatip Lisesi öğrencilerinin karşılaşmasını izledi.

İbrahim'in doğumundan kısa bir süre
sonra kalp hastalığı teşhisi konuldu,
ancak doktorlar durumu net bir şekilde
tanımlayamadı. İlk başlarda durumunun
iyileşeceğine dair umutlar olsa da,
İbrahim'in sağlık durumu zamanla
kötüleşti. Ailesinin aktardığına göre,
başlangıçta anjiyo ile kalpteki açıklıklar
tedavi edilmeye çalışıldı, ancak bu
çözüm yeterli olmadı. İbrahim'in kalbi
durduğunda, hayati fonksiyonlarını
devam ettirebilmek için bir kalp pili
takıldı. Ne yazık ki, pil ile sağlanan geçi-
ci çözüm de sadece bir yıl sürebildi ve
küçük İbrahim, kalp yetmezliği teşhisiyle
yeniden hastaneye kaldırıldı. Şimdi ise,
İbrahim ve ailesi 8 aydır kalp nakli için
uygun bir donör bulunmasını umut ediy-
orlar. Aile, "Hastane süreçlerimiz hiç
bitmedi," diyerek yaşadıkları zorlukları
ifade ediyor ve İbrahim için kalp nakli
yapılmasını bekliyorlar. 
>>MEHMET KASAL

KKüüççüükk  İİbbrraahhiimm  kkaallpp  nnaakkllii  bbeekklliiyyoorr
Doğduğu andan itibaren kalp hastalığıyla mücadele eden 2

buçuk yaşındaki İbrahim için ailesi, umutlu bir bekleyiş içinde. Hava sıcaklıklarının 20 derecelerin
üzerinde seyrettiği kentte bu durum
sebze ve meyve fiyatlarına olumlu
yansıdı. Sıcak havalarla birlikte
semt pazarlarında sebze ve meyve
fiyatları düşüşe geçerken buna en
çok sevinin ise vatandaşlar oldu.
Esnaflar satışların arttığını
söylerken, vatandaşlar ise ucuza
sebze ve meyve yediklerini ifade
ettiler. Pazar esnaflarından
Kemalettin Kurt, pazarda fiyatların
eskiye nazaran önemli ölçüde
düştüğünü dile getirdi. Kurt,
“Pazarda fiyatlar düştü. Fiyatlar
önceki haftalara göre biraz düştü
inşallah daha da düşecek. Satışlar
da iyi” dedi. Bir başka pazar esnafı
Abdullah Ülker ise geçen haftaya
göre fiyatlarda yarı yarıya indirim
olduğunu kaydederek, ürün fiyat-
larının makul düzeyde olduğunu
belirtti. Pazara alışverişe gelen
müşterilerden Mehmet Kurt ise fiy-
atların uygun olduğunu ifade etti.
>>İHA

HHaavvaallaarrıınn  ııssıınnmmaassıı  sseebbzzee  vvee  mmeeyyvvee
ffiiyyaattllaarrıınnaa  oolluummlluu  yyaannssııddıı

Afyonkarahisar'da havaların ısınmaya başlaması ile birlikte
semt pazarlarında meyve ve sebze fiyatları düşüşe geçti.
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Yapılan 'Narkoçelik-14' operasyonları sonucunda
322 kilogram uyuşturucu madde ve 135 bin adet
uyuşturucu hap ele geçirilirken 321 zehir taciri ve
sokak satıcısı yakalandı. İçişleri Bakanı Ali
Yerlikaya, 42 ilde 'Narkoçelik-14' operasyonları
düzenlendiğini açıkladı. Bakan Yerlikaya, gerçek-
leştirilen operasyonlar sonucunda 322 kilogram
uyuşturucu madde ve 135 bin adet uyuşturucu
hap ele geçirilirken 321 zehir taciri ve sokak
satıcısının yakalandığını bildirdi. Yerlikaya,
sosyal medya hesabından yaptığı paylaşımda şu
ifadelere yer verdi: "Aziz Milletimizin bilmesini
isterim ki; halkımızı zehirleyen uyuşturucu tacir-
leriyle ve organize suç örgütleriyle mücadelemiz
milletimizin destek ve dualarıyla kararlılıkla
devam edecek. Her an enselerindeyiz, bizden
kaçamayacaklar. 10 aylık süre içinde uyuşturucu

madde imalatçılarına, bunların satışını yapanlar
ile sokak satıcılarına yönelik toplam 39 bin 661
operasyon düzenlendik. Operasyonlarda 121 ton
uyuşturucu madde, 42 milyon adet uyuşturucu
hap ve 157 milyon kök kenevir ele geçirildi. 310
bin 639 şüpheli yakalandı. (Uyuşturucu madde
satan ve kullanan şüpheliler toplamı) Bunlardan;
28 bin 44’ü tutuklandı. 12 bin 554‘i hakkında adli
kontrol kararı verildi."

682 EKİP OPERASYONLARA KATILDI
Bakan Yerlikaya, Emniyet Genel Müdürlüğü
Narkotik Suçlarla Mücadele Başkanlığı koordi-
nesinde İl Emniyet Müdürlüklerince; 682 ekip, 2
bin 46 personel, 3 helikopter unsuru ve 44
narkotik dedektör köpeğinin operasyonlara
katıldığını kaydetti. İstanbul, Konya, Şanlıurfa,
Manisa, Samsun, Elazığ, Gaziantep, Sakarya,

Denizli, Adana, Osmaniye, Sivas, Ankara,
Van, Bitlis, Erzurum, İzmir, Mersin, Bingöl,
Kırklareli, Tekirdağ, Kahramanmaraş,
Isparta, Malatya, Çorum, Diyarbakır,
Balıkesir, Adıyaman, Kırşehir, Ordu,
Antalya, Aydın, Muş, Trabzon, Muğla,
Kırıkkale, Kütahya, Kayseri, Bursa,
Afyonkarahisar, Iğdır ve Kocaeli olmak
üzere 42 ilde 'Narkoçelik-14' operasyonları
düzenlendiği bilgisini veren Bakan
Yerlikaya, bazı illerede ele geçirilen uyuş-
turucu miktarları, yakalanan zehir tacirleri
ve sokak satıcılarını şu şekilde paylaştı:
"İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü Narkotik
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünce
yapılan operasyonda; 76 kilogram metam-
fetamin, 26 kilogram esrar, 4,6 kilogram
kimyasal madde ve 92 bin adet uyuşturu-
cu hap ele geçirildi. 72 sokak satıcısı
yakalandı. Gaziantep İl Emniyet
Müdürlüğü Narkotik Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğünce
yapılan operasyonda;62 kilogram
skunk ele geçirildi. 25,5 kilogram
bonzai, 18 litre aseton, muhtelif
miktarda toz esrar ve metafetamin
ele geçirildi. 2 zehir taciri yaka-
landı. Diyarbakır İl Emniyet
Müdürlüğü Narkotik Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğünce
yapılan operasyonda; 110 kilogram
skunk ele geçirildi. 2 zehir taciri
yakalandı. Samsun İl Emniyet
Müdürlüğü Narkotik Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğünce
yapılan operasyonda; 27 bin 412
adet uyuşturucu hap ele geçirildi. 2 zehir taciri
yakalandı. Adana İl Emniyet Müdürlüğü Narkotik

Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünce yapılan
operasyonda; 15 bin 802 adet uyuşturucu hap ele
geçirildi. 3 zehir taciri yakalandı." >>İHA

Emniyetten 'Narkoçelik-14' operasyonu
Emniyet Genel Müdürlüğü Narkotik Suçlarla Mücadele Başkanlığı koordinesinde

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü tarafından  'Narkoçelik-14' operasyonu düzenlendi.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığına bağlı ekipler tarafından aranan
şahısların yakalanmasına yönelik çalışma başlatıldı.
Jandarma ekipleri tarafından yapılan incelemelerde
M.K. isimli şahsın ‘uyuşturucu veya uyarıcı madde
ticareti yapma veya sağlama, güveni kötüye kullan-
ma, basit yaralama ve kullanmak için uyuşturucu
veya uyarıcı madde satın almak, kabul etmek,

bulundurmak ve kullanmak’ gibi suçlardan toplamda
5 yıl hapis cezası ile arandığı tespit edildi. Bunun
üzerine şüphelinin peşine düşen jandarma ekipleri
şahsı merkeze bağlı Salar beldesinde yakalayarak
gözaltına alındı. Şahıs işlemlerinin ardından sevk
edildiği mahkeme tarafından tutuklanarak cezaevine
gönderildi. İl Jandarma Komutanlığı ekipleri çalış-
malarına devam edeceğini açıkladı.  >>İHA

Afyonkarahisar’da çeşitli suçlardan 5 yıl hapis cezası ile
aranan şahıs jandarmanın takibi sonrası yakalandı.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı ekipleri aranan şahısların
yakalanmasına yönelik çalışma başlattı. Yapılan
incelemelerde bina içinde muhafaza altına alın-
mış olan eşya hakkında hırsızlık suçundan 4 yıl 2
ay hapis cezası bulunan İ.B. ile 5 yıl hapis ceza-
sı bulunan eşi E.C.B. isimli şahıslar Çay ilçesinde
yakalandı. Yakalanan şahıslar işlemlerinin ardın-
dan sevk edildikleri mahkemece tutuklanarak
cezaevine gönderildi. >>İHA

HHıırrssıızzllııkk  ssuuççllaarrıınnddaann  aarraannaann
kkaarrıı  kkooccaa  ççiifftt  ttuuttuukkllaannddıı

Afyonkarahisar’da hırsızlık suçlarından
aranan karı koca çift jandarma tarafından

düzenlenen operasyonla yakalandı.

Afyonkarahisar’da sosyal medya üzerinden
‘çocukların kullanıldığı müstehcen görüntüleri
ülkeye sokan, depolayarak, yayıp, çoğaltan’
şahıs polis tarafından düzenlenen operasyon ile
yakalandı. Edinilen bilgilere göre,
Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü Siber
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekipler X
platformu üzerinden A.Ç,isimli bir şahsın,
çocukların kullanıldığı müstehcen görüntüleri
yayıp çoğalttığını tespit etti. Bunun üzerine
harekete geçen ekipler gerçekleştirdikleri
operasyon ile şahsı çok sayıda dijital materyalle
yakalayarak, gözaltına aldı. Ele geçirilen dijital
materyallerde çok sayıda çocuk pornografisi
içerikli veri tespit edildiği bildirilirken işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edilen şahıs tutukla-
narak cezaevine gönderildi. >>İHA

Çocukların kullanıldığı müstehcen
görüntüleri yayınlayan şahıs tutuklandı

AArraannaann  şşaahhııss  yyaakkaallaannddıı

Afyonkarahisar’ın Şuhut ilçesinde vatandaşlar
yağmur duasına çıkıp, adak kestiler. Şuhut ilçe-
sine bağlı Efe köyde vatandaşlar uzun zamandır
devam eden kuraklığın son bulması için yağmur
duasına çıktı. Namaz sonrası bir araya gelen
köy sakinleri İlçe Müftüsü Fatih Aytekin’in
öncülüğünden köy meydanında yağmur duası
gerçekleştirdi. Ardından adak adayan köylüler
daha sonra yemek ikramında bulundu. >>İHA

Köy sakinleri yağmur duasına çıktı
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Memorial Antalya Hastanesi Çocuk Sağlığı ve
Hastalıkları Bölümü’nden Uz. Dr. Aşkın Güra
Bayık, çocuklarda alerjik nezle ve tedavisi
hakkında bilgi verdi. Bahar aylarının çocuklar için
zor geçebileceğine dikkat çeken Bayık, “Bahar
aylarında burun akıntı veya tıkanıklığı (rinit)
nedeni ile doktora başvuran çocukların yaklaşık
yarısı alerjik rinittir. Allerjik rinit ya yıl boyu sürer
ya da mevsimsel gelişir. Mevsimsel alerjik rinitte
genellikle çiçek açmayan ve polenleri rüzgar ile
saçılan bitkiler etkendir” dedi. Alerjik nezlenin sık-
lıkla bahar aylarında, özellikle bitkilerdeki tozlaş-
ma döneminin başlamasıyla, üst solunum yol-
larını etkilediğini ifade eden Bayık, kaşıntılı ve
sulu burun akıntısı, hapşırma krizleri, burunda
yanma, gözlerde kızarıklık ve yanma, gözlerde
kaşıntı ve sulanma, hırıltılı solunum, horlama,
geçici koku kaybı, genizde, damakta kaşıntı ve
kulaklarda tıkanma gibi belirtiler olabileceğini
söyledi.

“ALERJİK NEZLEYE ASTIM
EŞLİK EDEBİLİR”

Alerjik nezleye astım eşlik edebileceğini kayde-

den Bayık, “Evlerde bulunan çiçek ve bitkilerin
polenlere karşı duyarlı olan çocukları çok fazla
etkilemezken; açık havada, yeşillik alanlarda,
ormanda, kırda görülen bitkilerin alerjik nezle
şikayetlerinin artmasına neden olabilir. Alerjik
nezleye polenlerin yanı sıra; evdeki toz, hayvan
tüyleri, tütün dumanı gibi alerjenler de yol aça-
bilmektedir. Alerjik nezlesi olan çocuklarda astım
da görülmesi sık karşılaşılan bir durumdur. Bu
nedenle aileler çocukta öksürük ve hırıltı belirti-
lerine karşı dikkatli olmalıdır. Çocukluk yaşlarında
ilk belirtilerini veren hastalığın, kişinin tüm hayatı
boyunca birlikte yaşamayı öğrenmesi gereken bir
durum haline gelebilir” ifadelerini kullandı.

“ALERJİYE NEYİN NEDEN OLDUĞUNU
BULMAK ÖNEMLİ”

Bayık, çocukta alerjik nezleden şüphelenildiği
durumlarda ise aile alerjiye neden olan etkenleri
fark edebileceği gibi alerjiye neden olan maddeyi
tespit etmek için cilt veya kan testlerine ihtiyaç da
duyulabileceğini kaydetti. Bayık, “Testlerin sonu-
cunda, çocuğun belli bir alerjene karşı duyarlı
olduğu tespit edildiği takdirde, bu alerjiye yönelik

tedaviye başlanabilir” dedi.
“İLAÇ TEDAVİSİNİN YETERSİZ

KALDIĞI YERDE AŞI FAYDA
SAĞLIYOR”

“Alerjik nezle tedavisinin ilk adımı alerjiye neden
olan alerjenlerden kaçınmaktır” diyen Uz. Dr.
Aşkın Güra Bayık, şunları kaydetti: “Eğer çocuk-
taki alerjik nezle polenlere karşı gelişiyorsa,
tozlaşmanın sıkça görüldüğü aylarda, çocuğu
yeşil alanlardan mümkün olduğunca uzak tutmak
gerekebilir ya da tedavi altında yeşil alanlarda
bulunması sağlanmalıdır. Çevresel korunma yön-
temlerinin yetersiz kaldığı durumlarda, ilaç
tedavisi etkili bir yöntem olacaktır. Bu ilaçlar
sadece belirtilerin görüldüğü günlerde kullanıldık-
larında bile, çocuğun şikayetlerini gidermeye
yardımcı olabilir. İlaç tedavisi de yetersiz kaldığın-
da çocuklarda aşı tedavisi, “immünoterapi” uygu-
lanmaktadır. Çocuğun duyarlı olduğu alerjenlerin
artan dozlarda çocuğa verilmesiyle bağışıklık sis-
temini düzenlemeyi amaçlayan aşı tedavisi, bir
süre sonra vücudun bu alerjenleri doğal
karşılayabilmesini sağlamaktadır.” >>İHA

ÇÇooccuukkllaarrddaa  bbaahhaarr  aayyllaarrıınnddaa
ggöörrüülleenn  aalleerrjjiikk  nneezzlleenniinn  1100  bbeelliirrttiissii

Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümü’nden Uz. Dr. Aşkın Güra Bayık, çocuklarda alerjik nezle ve tedavisi hakkında bilgi verdi.

İnsanların hayatını kaybetmesine
sebep olan Kırım Kongo Kanamalı
Ateşi (KKKA), İç Anadolu
Bölgesi’nde hızla yayılıyor. Kene
ısırıklarına ilişkin açıklamalarda
bulunan Sivas Numune
Hastanesi’nde görev yapan Uzman
Doktor Murtaza Öz, “Güneş çarp-
ması diye kendini önemsemiyor ve
hastaneye başvurmuyor” dedi.
Baharın gelmesiyle birlikte Kırım
Kongo Kanamalı Ateş (KKKA)
virüsüne sebep olan kene ısırığı
vakaları görülmeye başlandı. Kırsal
kesimlerde daha sık rastlanan ve
tedavi olunmadığında ölüme neden
olabilen kene ısırığı hakkında
uzmanlar sıklıkla uyarılarda
bulunuyor. Hastalığın belirtilerini
sıralayan uzmanlar, belirtilerin
görülmesi halinde en yakın sağlık
kuruluşuna başvurulmasını öneriy-
or. Sivas Numune Hastanesi
Enfeksiyon Hastalıkları bölümünde
görev yapan Uzman Doktor Murtaza
Öz, KKKA virüsüne ilişkin bilgiler
verdi. Virüsü taşıyan kenelere Sivas
ve çevresinde çok sık rastlandığını
ifade eden Uzman Doktor Murtaza
Öz, “Çok çeşitli kene türleri var ama
bizim bölgemizde endemi oluşturan
Kırım Kongo bulaşına sebep olan
Hyalomma burada daha ön planda.
Keneler yaklaşık 20 civarında
hastalık bulaştırma potansiyeline
sahip. Bunun başında Kırım Kongo
Kanamalı Ateşi (KKKA) geliyor.
Kırım Kongo bulaşı, kenelerin
insanları ısırmasıyla oluşuyor.

Hayvanlarda ise belirti vermeden
sessiz enfeksiyon şeklinde seyrede-
biliyor. Kasaplarda da kesim sırasın-
da bulaş söz konusu olabiliyor” dedi.

“TEMAS RİSKİNİ AZALTMAK
GEREKİYOR”

Vücutta kene görülmesi halinde
yapılması gerekenleri anlatan
Murtaza Öz, “Keneyi çok ürküt-
memek lazım. Üzerine kolonya
dökülmesi ve yakma gibi şeyler
yapılmamalı. İlk yapılması gerek bir
sağlık kuruluşuna gitmek.
Çıkarıldıktan sonra o bölge bol
sabunlu su ile yıkanmalı ve alkol ile
dezenfekte edilmeli. Özellikle kene
teması için risk faktörü taşıyan tarım
ile uğraşan insanlar uzun kollu ve
açık renkli giyişiler giyebilir.
Pantolonu çizmenin veya çorabın
içine geçirebilir. Temas riskini azalt-
mak gerekiyor” şeklinde konuştu.

GÜNEŞ ÇARPMASI DEĞİL
KENE ISIRIĞI

Hastaların bir kısmının kene ısırığını
fark etmediğini ifade eden Uzman
Doktor Murtaza Öz, “Kene ısırığını
fark edenler de genellikle duş aldık-
larında fark edebiliyor. Hastalarımız
rutin tarama yapmıyor. Bunun dışın-
da hasta bağ, bahçeden geldikten
sonra özellikle güneş çarpması
olduğunu ifade ediyor. ‘Beni güneş
çarptı’ diyor, keneyi fark etmiyor.
Bulantı, kusma, baş ağrısı gibi
şikâyetler başlıyor. Güneş çarpması
diye kendini önemsemiyor ve has-
taneye başvurmuyor. Bu da sıkıntılı
bir durum. Güneş çarpması diyerek
hastalığın hem ilerlemesine neden
oluyor hem de tedavinin gecikme-
sine neden oluyor” ifadelerine yer
verdi. >>İHA

GGüünneeşş  ççaarrppmmaassıı  oollaarraakk  
ddüüşşüünnüüllüüyyoorr,,  aassııll  tteehhlliikkee  ffaarrkk  eeddiillmmiiyyoorr
İlkbahar’ın gelmesiyle birlikte kene
popülasyonunda artış devam ediyor. 

Harvard Üniversitesi'nden sempozyu-
ma katılarak önemli açıklamalarda
bulunan Uzman Doktor Furkan Burak,
"Amerika’da nüfusun yüzde 75’i ya
fazla kilolu ya da obezite hastası.
Türkiye maalesef Avrupa’da obezite
oranının en yüksek olduğu ülke. Çocuk-
luk çağı obezitesi de yüzde 20’lere
kadar yükseldi" dedi. Kocaeli Üniver-
sitesi ev sahipliğinde düzenlenen 4.
Preoperatif Protein Kalori Kısıtlama
Sempozyumu, dünyanın en önemli
bilim insanlarını bir araya getirdi.
Amerika Birleşik Devletleri'nden
Harvard Üniversitesi, Clevland Klinik,
California Üniversitesi ile Avrupa'dan
Manchester Üniversitesi, Leiden
Üniversitesi ve Zürih Üniversitesi'nden
15 bilim insanının konuşmacı olarak yer
aldığı sempozyumda, ameliyat öncesi
protein kısıtlaması konusunda yapılan
çalışmalar aktarıldı.

"15 BİLİM İNSANI 
KOCAELİ'YE GELDİ"

Sempozyumla ilgili bilgi paylaşan KOÜ
Rektörü Prof. Dr. Nuh Zafer Cantürk,
"Amerika’dan, Avrupa’nın çeşitli
ülkelerinden arkadaşlarımız ameliyat
öncesi protein kalori kısıtlaması ya da
protein kalori kısıtlamasıyla yaşlan-
manın nasıl önlenebileceğine dair çalış-
malarını sempozyumda aktarıyor. Bilim
insanlarını üniversitemizde ağırlamak-
tan mutluluk duyuyoruz. Daha önce
Leiden’da ve Boston’da benzer toplantı
yapmıştık. Arkadaşlarımızın burada
olması bizim için gurur verici.
Fakültemizden mezun olan Doktor
Furkan Burak Harvard Boston’da

çalışıyor, kendisi bizim gururumuz.
Uluslararası iş birliklerimiz devam ede-
cek. Zaten Harvard ile süren pro-
gramımız vardı. Asıl hedefimiz insan-
larımızın öz güvenini arttırmak, bizim de
bir şeyler yapabildiğini, konuşabildiğini
göstermek. Her zaman söylüyorum,
nereden olduğunuz değil, nerede
olduğunuz önemli. Nerede olduğunuzu
gösterebilmek için de gayret, merak
olmalı. Amacımız Kocaeli Üniversite-
si’ni ve arkadaşlarımızı iyi bir noktaya
getirmek. Yurt dışından 15 arkadaşımız
Kocaeli’ye geldi" diye konuştu.

"TEMEL BİLİM ÇALIŞMALARININ
TESTLERİNİ İNSAN ÜZERİNDE

BAŞLATIYORUZ"
Sempozyuma katılan Endokrinoloji
Uzmanı Doktor Furkan Burak, "Harvard
Tıp Fakültesi'nde öğretim üyesiyim.
Ayrıca Kocaeli Üniversitesi Tıp
Fakültesi mezunuyum. Dünyanın dört
bir yanında bir araya gelen bilim insan-
ları; kalori kısıtlamasının yaşlanmaya,
insan ömrüne etkisine, cerrahi stres,
kemoterapi, radyoterapi veya kanser
tedavisi gibi konularda komplikasyon-
ları, yan etkilerini azaltmak için çalışıy-
or. Harvard Tıp Fakültesi’nden Clevland
Klinik’e, California, Zurich Üniversitesi
gibi bütün araştırmacıları Kocaeli’de.
Çalışmalarımızı birleştirip temel bilim
çalışmalarının testlerini insan üzerinde
başlatıyoruz. Bu büyük işlere Türkiye’yi
de dahil etmek bizim için gurur kaynağı.
Türkiye’deki meslektaşlarımız da ciddi
çalışmalar yapıyor. Bu çalışmaları
dünyanın yaptığı işlerle birleştirip boyut-
larını daha da arttırmak en büyük

amacımız. Biz sempozyumda da
obeziteyi çalışıyoruz. Kaloriyi artırınca
nasıl oluyor, iş obeziteye nasıl gidiyor,
hastalıkla nasıl oluşuyor, obezite ile
gelen sorunları nasıl tedavi edebiliriz
diye çalışıyoruz" şeklinde konuştu.
"TÜRKİYE MAALESEF AVRUPA’DA

OBEZİTE ORANI EN YÜKSEK ÜLKE"
Beynin hiçbir zaman kilo vermeyi
sevmediğini belirten Dr. Burak, "Bu
sebeple hastayı daha kapsamlı tedavi
etmek gerekiyor. Amerika’da nüfusun
yüzde 75’i ya fazla kilolu ya da obezite
hastası. Türkiye maalesef Avrupa’da
obezite oranı en yüksek ülke.
Dolayısıyla obezite 5-10 yıl ömrümüz-
den alıyor. Hayat kalitemizi ciddi
azaltıyor, 100’den fazla başka hastalığa
yol açıyor. Topyekûn önce öğrenerek,
anlayarak bilim insanları ve hekimlerim-
izi destekleyip tolumla beraber bu
hastalığı tedavi etmemiz gerekiyor.
Ameliyatın faydalı olduğu durumlar var
ama öncelikli tedavi tıbbi tedavidir. Tıbbi
tedavi önceden çok mümkün değildi
ama son 3-4 yıldır geliştirilen tıbbi
tedaviler var. Çocukluk çağı obezitesi
yüzde 20’lere kadar yükseldi. Ekstra
önlemler almazsak bu durum daha da
kötüye gidecek. Artık diyabeti, hipertan-
siyonu çocuklarda görmeye başladık.
Bu çok korkunç bir şey. Çocuklarda
diyabetin komplikasyonları daha hızlı
ilerliyor. Okullardan başlayarak yeme
alışkanlıklarını düzeltip, proses edilmiş
yiyeceklerden uzak tutmamız gerekiyor.
Davranışsal olarak da bir şekilde müda-
hale edip önüne geçmezsek büyük
sorunlar devam edecek" >>İHA

Obezite hastalığında uzmanından korkutan açıklama
Düzenlenen 4. Preoperatif Protein Kalori Kısıtlama Sempozyumu'na dünyadan

15 bilim insanı katılarak obeziteye yönelik çalışmalarını aktardı. 
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TEŞEKKÜR
Değerli eşim ve kıymetli annemiz,
Gün FM Yönetim Kurulu Başkanı

Fadime Akar’ın
Geçirmiş olduğu trafik kazası sonrası yakın ilgilerini esirgemeyen;

Afyonkarahisar Valimiz
Sayın Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı’na

Milletvekillerimiz, 
Sayın Ali Özkaya’ya,

Sayın İbrahim Yurdunuseven’e,
Sayın Hasan Arslan’a,

Sayın Hakan Şeref Olgun ve
Sayın Mehmet Taytak’a

Belediye Başkanımız
Sayın Burcu Köksal’a,

Kadıköy Belediye Başkanımız
Sayın Mesut Kösedağı’na,

AKÜ Rektörümüz 
Sayın Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a

AFSÜ Rektörümüz
Sayın Prof. Dr. Nurullah Okumuş’a,

AFSÜ Hastanesi Başhekimi Prof. Dr. Ahmet Ali Tuncer’e,
112 Acil Çağrı Merkezi Müdürü Tuncay Eroğul’a

AFSÜ doktor ve çalışanlarına,
Vali yardımcılarımıza,

İlçe belediye başkanlarımıza,
Daire müdürlerimize,

Siyasi parti ve sivil toplum örgütü başkanlarına,
Afyon Gazeteciler Cemiyeti Yönetim Kurulu ile

yazılı, görsel, işitsel ve internet medyasındaki meslektaşlarımıza,
Telefon, mesaj ve sosyal medya yolu ile her daim bizlerle birlikte olan

akraba ve dostlarımıza teşekkür ediyoruz.

AKAR AİLESİ
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CCuummhhuurrbbaaşşkkaannıı  EErrddooğğaann''ddaann  KKüürreecciikk  iiddddiiaallaarrıınnaa  sseerrtt  tteeppkkii
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Kürecik'teki
radar üssüyle ilgili iddialara çok sert tepki gösterdi

. Erdoğan, Gazzelilerin haklarını müdafaa
maskesi altında Filistin'e en büyük desteği veren
Türkiye'nin yıpratılmak, yıldırılmak istendiğini
belirterek, "Şimdi aynı çevrelerin kürecik'teki
radar üssüyle ilgili benzer yalanlara sarıldığını
görüyoruz. Daha önce defalarca açıkladığımız,
tüm yönleriyle pek çok kez açıklığa kavuştur-
duğumuz bu meseleyi istismar etmeye çalışıyor-
lar. Kürecik'teki radar merkezinin ülkemizin ve itti-
fakımızın güvenliği dışında hiçbir devletle her-
hangi bir ilişkisi, bağı, irtibatı yoktur ve olamaz.
Türkiye Cumhuriyeti böyle bir şeye zaten izin ver-
mez, vermemiştir" dedi. İstanbul'daki bir otelde
Filistin İçin Özgürlük ve Bağımsızlık Temalı,
Parlamenterler Arası Kudüs Platformu 5.
Konferansı düzenlendi. Konferansa
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan da
katıldı. Burada bir konuşma yapan
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Türkiye-Filistin dostluk
grubu himayelerinde 34 ülkeden 157 üye ile 9 yıl
evvel başlayan girişimin bugün 2 bin üyeye
ulaştığını belirterek, "Platform faaliyetleriyle
toplantı ve konferanslarıyla farklı alanlardaki
çalışmalarıyla Filistin davasının küresel ölçekte
sesi ve nefesi oldu. Birleşmiş Milletler kararlarına,
prensiplerine, uluslararası normlara uygun olarak
Kudüs ve Filistin'e hizmet eden kardeşlerimi
tebrik ediyorum. Müslüman olmanın Müslümanca
yaşamanın hakkı, hukuku ve adaleti cesaretle
müdafaanın gerçekten zor olduğu günlerden
geçiyoruz. Bilhassa ilk kıblemiz Mescid-i Aksa'nın
mahremiyetine, tarihi statüsüne ve kutsiyetine
yönelik tacizler giderek artıyor. İşgalci İsrail
tarafından Kudüs'ün kadim kimliği adım adım yok

ediliyor. Kandan ve
gözyaşından beslenen
haçlı zihniyetinin tekrar
hortlatılmak istendiğini
görüyoruz. Haçlı sefer-
leri ile yakılıp yıkılan
Kudüs'ü tekrar ayağa
kaldıran ve dört asır
boyunca bir esenlik
diyarı haline dönüştüren
ecdadın torunları olarak
Filistin'de yaşanan
menfi-müspet her
gelişmeyi yakından takip
ediyoruz. Resulü Ekrem
Efendimiz'in (Sallahü
teala aleyhi ve sellem)
şu tavsiyesi Kudüs
davasında ecdadımız
gibi bizim de rehberim-
izdir. "Beytü'l Makdis'e
gidin ve orada namaz
kılın. Şayet oraya gide-
mez ve orada namaz
kılamazsanız oranın
kandillerini aydınlatacak
yağ gönderin." Evet
Mescid-i Aksa sadece ilk
kıblemiz değildir. Aynı
zamanda Hz. Nebi'nin ve
ondan önce gelen
peygamberlerin de bize
emanetidir. Kudüs'i Şer-

if'in her köşesinde bu kutlu beldeye 400 yıl
boyunca büyük sevda ile hizmet etmiş kahraman
ecdadımızın izi, eseri ve mührü vardır. Kimse bu
izleri silemez, hiçbir güç kalbimizden Kudüs
sevgisini sökemez. Burada şu gerçeği bir kez
daha ifade etmek istiyorum. Az önce de söylendi,
Türkiye olarak La ilahe illallah İbrahim Halilullah
lafzında sembolleşen kuşatıcı anlayışla Kudüs'e
sahip çıkmayı bir görev biliyoruz" dedi. Son bir
asırdır Haçlı heveslileriyle, siyonist yayılmacılık
arasında sıkışan Kudüs-i Şerif'i tüm insanlık için
tekrar bir Darüsselam haline getirmek için tüm
gücümüzle çalıştıklarını belirten Cumhurbaşkanı
Erdoğan, Kudüs'ü müdafaanın insanlığı
müdafaa, barışı müdafaa, farklı inançlara saygıyı
müdafaa etmek olduğu inancıyla mücadelelerini
azimle sürdürdüklerini söyledi.

"NETANYAHU, KENDİSİNDEN ÖNCEKİ
CANİLER GİBİ ADINI GAZZE KASABI

OLARAK TARİHE UTANÇLA YAZDIRMIŞTIR"
İnsanlık ve barış adına yürüttükleri kutlu
mücadeleye destek veren Parlamenterler Arası
Kudüs Platformu'na teşekkür eden
Cumhurbaşkanı "Son bir asırdır toprakları aşama
aşama işgal edilen Filistin halkı bugün tarihin en
vahşi zulümlerinden birine maruz bırakılıyor.
Buradan mücadeleleriyle Kudüs ile beraber tüm
insanlığın onuruna da sahip çıkan Filistinli kahra-
manlara bir kez daha selamlarımı gönderiyorum.
İşgalci zalimler karşısında dik duran Filistin'in yiğit
evlatlarını ülkem ve milletim adına saygıyla
selamlıyorum. Dünyanın dört bir yanında Filistin
ve Gazzeli kardeşlerimizle dayanışma sergileyen
vicdan sahibi tüm insanlara teşekkür ediyorum. 7

Ekim'den bu yana yaşananları anlatmaya artık
kelimeler yetersiz kalıyor. Modern dönem firavun-
larını görmek isteyen hiç uzağa gitmesin son 203
gündür 35 bin Filistinliyi acımasızca katledenlere
baksın. Günümüzün Hitleri ve Nazileri Gazze'de
15 binden fazla çocuğu öldüren katillerdir.
Netanyahu, kendisinden önceki caniler gibi adını
Gazze kasabı olarak tarihe utançla yazdırmıştır.
Alnına yapışan bu kara leke ne yaparsa yapsın
çıkmayacaktır. Şimdi biz böyle konuşunca bakıy-
orsunuz birileri hemen rahatsız oluyor. Cürmü
yüzüne söylenen her suçlu gibi İsrail yönetimi de
antisemitizmle itham ederek bizi susturabileceği-
ni zannediyor. Ellerindeki basın ve lobi gücüyle
Gazze'de işledikleri cinayetlerin üstünü örtebile-
ceklerini düşünüyorlar. Buradan onlara şu
hakikati tekrar hatırlatmakta fayda görüyo-
rum. Ne yaparsanız boş, ne kadar
uğraşsanız da beyhude, Tayyip Erdoğan'ın
kalbine de, kavline de zincir vuramazsınız"
diye konuştu.

"HAMASLI KARDEŞLERİMİZİ FİL-
İSTİN'İN KUVAYİ MİLLİYESİ OLARAK

GÖRMEYE DEVAM EDECEĞİZ"
Tehditlere ve baskılarınıza asla boyun
eğmeyeceklerini söyleyen Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Duam şu; Yarab, Kahhar ismi
şerifinle tecelli ederek başta Netanyahu
olmak üzere bu siyonistleri kahrı perişan
eyle. Birileri dönse bile biz yolumuzdan
dönmeyiz, dönmeyeceğiz. Çünkü biz
Allah'a ve hesap gününe inanıyoruz. Biz
şartlara göre, esen rüzgara göre, konjonk-
türe göre sözünü, duruşunu, tavrını
belirleyen tatlı su siyasetçilerinden değiliz.
Biz bu yola kefenimizi giyerek çıktık. Bu
kutlu yola ömrümüzü adadık. Yarım asırlık
siyasi hayatımız boyunca bedel ödemekten
asla çekinmedik. Biz birilerine şirin görün-
mek için değil, 'Filistin bir sınav kağıdı her
mümin kulun önünde' diyen merhum Cahit
Zarifoğlu'nun ifadesinde anlamını bulan o
ağır imtihanı hakkıyla vermenin derdindey-
iz. Kimse kusura bakmasın tüm imkansı-
zlıklara rağmen Filistinli kardeşlerimiz tam
203 gündür tek başlarına direnirken, yalnız
başlarına tüm insanlığın onurunu
savunurken hiç kimse bizden soykırıma
sessiz kalmamızı bekleyemez. Sırf İsrail ve
Batılı destekçileri öyle istedi diye Hamas'a
'terör örgütü' iftirası atanlardan olamayız.
İsrail'e gönüllü, ücreti mukabil uşaklık
yapan lejyonerlerin ve kiralık kalemlerin
kavramlarıyla Filistinli direnişçilere terörist
yaftası vuramayız. Varsın birileri rahatsız
olsun, varsın birilerinin ezberleri bozulsun.
Biz işgalcilere karşı vatanlarını savunan
Hamaslı kardeşlerimizi Filistin'in Kuvayi
Milliyesi olarak görmeye devam edeceğiz.
Bu hakikati de dilimizin döndüğü,
gücümüzün yettiği kadar her platformda
cesaretle dillendirmekten geri durmaya-
cağız. Sesimizle, sözümüzle, dualarımızla,
insani yardımlarımızla elimizdeki tüm
imkanlarla Filistin davasına Gazzeli kardeş-
lerimizin ortaya koyduğu asil ve onurlu
direnişe destek vermeye devam edeceğiz.

Bu konudaki dirayetli tavrımızı geçen hafta
görüştüğüm Hamas siyasi liderliğine açıkça ifade
ettim. İsrail'in saldırılarında evlatlarını, torunlarını,
akrabalarını şehit veren bu kardeşlerime acılarını
paylaştığımızı çok net bir şekilde söyledim.
Bundan bir asır önce topraklarını işgal eden
emperyalist güçlere karşı bağımsızlık mücadelesi
yürüten kahraman bir milletin evlatları olarak
haklı davalarında yanlarında olduğumuzu dile
getirdim. İnşallah bundan geri adım atmayacak
1967 sınırlarında başkenti Doğu Kudüs olan
bağımsız, egemen, toprak bütünlüğü haiz bir
Filistin devletinin kurulması için samimiyetle çaba
harcamayı sürdüreceğiz" ifadelerini kullandı.
>>İHA

Ahmet YEŞİLAY

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  ssııhhhhaattttee

kkaall,,  iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz  sseennddee  hhaall..

Sigara
hem 
öIdürür
hem 
süründürür
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Türkiye'nin dört bir yanından gelen 600 sporcu
bu prestijli organizasyonda ter dökmek için bir
araya geldi. Müsabakalar düzenlenen açılış sere-
monisinin ardından başladı. Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı

Kasapoğlu, açılış konuşmasında şun-
ları belirtti: "Bugün burada, gençlerim-
izin spor alanında gösterdikleri
başarıları kutlamak ve desteklemek için
bir aradayız. Bu şampiyona, gençlerim-
izin yeteneklerini sergilemeleri ve spora
olan tutkularını pekiştirmeleri için bir fır-
sat sunuyor. Ülkemizin dört bir yanın-
dan gelen sporcuları burada ağırlamak-
tan büyük mutluluk duyuyoruz.
İnanıyorum ki, bu müsabakalar sporun
ruhunu ve kardeşliğini en güzel şekilde
yansıtacak. Sporcu ve antrenörlerimize
başarılar diliyorum. Emeği geçen tüm
mesai arkadaşlarıma yürekten
teşekkür ediyorum." Müsabakalarda
dereceye girecek sporcular, hem birey-
sel başarılarını hem de takım ruhunu
en iyi şekilde ortaya koyarak, sporse-
verlere unutulmaz anlar yaşatacak.
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü, bu tür organizasyonlarla
gençlerin spor yapma ve yeteneklerini
geliştirme fırsatlarını artırmaya devam
ediyor. >>İZZET IŞIK

OOkkuull  ssppoorrllaarrıı  jjuuddoo  kküüççüükklleerr  TTüürrkkiiyyee
şşaammppiiyyoonnaassıı  AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr''ddaa  bbaaşşllaaddıı

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda
düzenlenen Okul Sporları Judo Küçükler Türkiye Şampiyonası'na ev sahipliği yapıyor.

LLiisseelliilleerr  kküüççüükk  kkaarrddeeşşlleerriinnii
hheeddiiyyeelleerrii  iillee  sseevviinnddiirrddii

Afyonkarahisar’ın Sandıklı ilçesinde eğitim veren Yavuz Selim
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nin öğrencileri, sosyal sorum-
luluk projesi kapsamında köy okullarında ki minik öğrencilere

hediyeler vererek onlar ile birlikte oyunlar oynadılar.

Sandıklı Yavuz Selim Mesleki ve Teknik
Anadolu Lisesi’nin son sınıf 9 öğrencisi ‘Minik
yüreklere dokunmak’ adlı sosyal projesi kap-
samında, kendi imkanları ve okul yönetiminin
desteği ile temin ettikleri oyuncak ve eğitim

m a t e r y a l l e r i n i
Örenkaya Köyü
İlköğretim Kurumu ve
Reşadiye Köyü
İlköğretim kurumunda
18 minik öğrenciye
hediye etti. Minik
öğrencilere hediyelerini
veren lise öğrencileri
daha sonra onları üzer-
lerine giydikleri çizgi
filim karakteri kostüm-
leri ile oyunlar
oynatarak eğlendiler.
Etkinliklere İlçe
Kaymakamı Önder
Çengel, İlçe Milli Eğitim
Müdürü Hüseyin Eroğlu

da katıldı. Proje ve çalışma hakkında Okul
Müdürü Ahmet Ali Darakcı, öğrencilerinin yap-
tığı bu anlamlı sosyal projeden dolayı çok
duygulandığını bildirerek emeği geçen
herkese teşekkür ettiğini söyledi. >>İHA

31 Mart yerel seçimlerinin ardından Bolvadin
ilçesinde önemli bir başarıya imza attıklarını
söyleyen Milliyetçi Hareket Partisi Bolvadin İlçe
Başkanı Mahmut Kızıltoprak, “31 Mart yerel
seçimler öncesi seçim kampanyasının başladığı
günden itibaren Afyonkarahisar genelinde olduğu
gibi Bolvadin’imiz de belde ve köy ziyaretlerim-
izde bizleri yalnız bırakmayan, her zaman bizim
ile birlikte saha da olan Sayın Milletvekilimiz
Mehmet Taytak Beyin destekleri ile Bolvadin,
Özburun ve Dişli belediyelerimizi kazandık.
Ziyaretlerimiz kapsamında seçim meydanlarında
belediye başkanlarımızın vermiş olduğu sözler
Sayın Vekilimizin Ankara’daki destekleri ile birlik-
te hayata geçecektir. Vekilliği dönemi boyunca
şimdiye kadar Bolvadin ilçemiz için gece gündüz
demeden çalışan Vekilimiz yeni dönemde de
belediyelerimizin projelerinin gerçekleşmesi için
Bolvadin ilçe teşkilatımız ile birlikte yoğun bir
çalışma içerisinde olacağız” 

“VEKİLİMİZ DESTEKLERİ İLE
BOLVADİN HAK ETTİĞİ HİZMETİ ALACAK”

Milletvekili Mehmet Taytak’ın destekleriyle 3
belediyenin hak ettiği hizmetlere kavuşacağını
söyleyen Bakan Kızıltoprak, “Milliyetçi Hareket
Partisi Afyonkarahisar Milletvekilimiz Sayın
Mehmet Taytak Beyin destekleri ile geçtiğimiz
dönem belediyelerimizin tüm ihtiyaçları karşı-

landı. Sayın vekilimiz İller Bankası, Belediyeler
Birliği, Çevre Bakanlığı gibi çok sayıda bakanlık
ve kurumlardan belediyelerimize önemli hizmet
getirdi. İnşallah bu yeni dönemde de yine sayın
vekilimizin Ankara’daki temasları ve destekleri ile
Bolvadin, Dişli ve Özburun belediyelerimizde hak
ettiği hizmetleri alacaktır” >>İBRAHİM ARTIÇ

MMiilllleettvveekkiillii  TTaayyttaakk,,
““BBoollvvaaddiinn’’ddee  33’’ttee  33  yyaappttııkk””

Milliyetçi Hareket Partisi Bolvadin İlçe Başkanı Mahmut Kızıltoprak,
“Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak

Beyin desteği ile Bolvadin, Dişli ve Özburun’da 3 te 3 yaptık.

Türkiye Ziraat Odaları Birliği Genel Başkanı
Şemsi Bayraktar, buğday üretiminde hasat döne-
minin yaklaşmasını değerlendirdiği ve üreticilerin
sorunlarını dile getirdiği bir basın açıklaması
yaptı. “Ülkemizin hemen hemen her ilinde üretimi
yapılan, tarımsal üretimin ve gıda sanayinin
vazgeçilmez ham maddesi buğdayda hasada
sayılı günler kaldı. Her yıl olduğu gibi bu yıl da
çiftçilerimiz artan maliyet karşısında ürettiği ürün-
den hak ettiği geliri elde etmeyi bekliyor” diyen
Bayraktar, açıklamasını şöyle sürdürdü:
“Buğdayda kültürel işlemlerin yoğun olduğu Ekim-
Mart döneminde mazot fiyatı ortalama 23 lira iken
bu yıl aynı dönemde yüzde 76 artışla ortalama 40
liranın üzerine çıktı. Mazot fiyatı son bir yılda ise
yüzde 105 oranında artış gösterdi. Taban
gübresinin yoğun olarak kullanıldığı Ekim-Kasım-

TTZZOOBB  BBaaşşkkaannıı  BBaayyrraakkttaarr::  ““BBuuğğddaayyıınn  mmaalliiyyeettii
ggeeççeenn  yyııllaa  ggöörree  yyüüzzddee  6622  aarrttttıı””
Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB) Genel Başkanı Şemsi Bayraktar, “Kuru

şartlarda üretimi yapılan buğdayın ortalama maliyeti geçen yıla göre yüzde 62
oranında artarak kilogramı 10 lira 87 kuruş olarak tespit edildi” dedi.

Aralık aylarında ise DAP
gübresinin ortalama fiyatı geçen
yılın aynı dönemine göre yüzde
16, 20.20.0 gübresinin fiyat ise
yüzde 22 oranında artış göster-
di. Şubat ve Mart ayında kul-
lanılan ÜRE gübresinin fiyatı
geçen yılın aynı dönemine göre
yüzde 36 oranında arttı.” Ziraat
odalarından aldıkları bilgiyi pay-
laşan Bayraktar, Türkiye
genelinde geçen yıla göre arazi
kira ücretlerinde yüzde 64, işçilik
ücretlerinde ise yüzde 75’e
varan oranlarda artış
yaşandığını söyledi.

“BUĞDAYIN MALİYETİ
GEÇEN YILA GÖRE YÜZDE

62 ARTTI”
Bu yıl iklim değişikliğinin etk-
isiyle kış uykusundan erken

uyanan tarla farelerinin birçok
ilde ekili hububat alanlarını istila
ettiğini belirten Bayraktar, “Bu
durum zirai ilaç maliyetini
geçtiğimiz yıla göre yüzde 52
oranında artırdı. Çiftçilerimizin
buğday tohumunu attığı günden
hasada kadar yapacağı harca-
malar dikkate alınarak yapılan
maliyet hesabında, kuru şartlar-
da üretimi yapılan buğdayın
ortalama maliyeti geçen yıla
göre yüzde 62 oranında artarak
kilogramı 10 lira 87 kuruş olarak
tespit edildi” diye konuştu.
“Geçtiğimiz yıl Toprak
Mahsulleri Ofisi üzerine düşen
görevi yaparak çoğunluğu buğ-
day olmak üzere 12 milyon
tonun üzerinde hububat alımı
gerçekleştirdi. Haliyle Toprak

Mahsulleri Ofisi’nin depoları
doldu. Son günlerde Toprak
Mahsulleri Ofisi depolarının
doluluğuna ve dünya buğday
fiyatlarının düştüğüne yönelik
açıklamalar çiftçilerimizi tedirgin
ediyor. Bu doğrultuda Toprak
Mahsulleri Ofisi’nin sorumluluğu
geçmiş yıllara nazaran bu yıl
daha da arttı” ifadelerini kul-
lanan Bayraktar, Toprak
Mahsulleri Ofisi’nin çiftçileri
rahatlatacak buğday fiyatını bir
an önce açıklaması gerektiğini
aktardı. Değişen iklim şartlarının
tarımsal üretimi her geçen yıl
zorlaştırdığına dikkati çeken
Bayraktar, şunları kaydetti:
“Çiftçilerimiz her üretim döne-
minde önceden tahmin
edemediği risklerle karşılaşıyor.” 
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Toplantıya Vali Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı’nın yanı sıra Vali Yardımcıları Mehmet
Keklik ve Betül Büyükkılıç, İl Jandarma Komutanı
J.Alb. Tolga Yağan, İl Emniyet Müdürü Mahmut
Ay, il müdürleri ile merkez mahalle, merkeze bağlı
belde ve köy muhtarları katıldı.Toplantıda ilk
konuşmayı Afyonkarahisar Muhtarlar Derneği
Başkanı Suat Uygur yaptı. Ardından
Afyonkarahisar İdare ve Denetim Müdür Vekili
Tuncay Eroğul konuştu. Muhtarlara çalışma
süreleri boyunca dikkat etmeleri gereken husus-
larda kısa bilgilendirme yaptı. Son olarak Vali
Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı söz aldı.
Muhtarlık Teşkilatının 1829 yılından bu yana
vatandaşlarımızın devlet kurumlarıyla olan ilişki-
lerinde aracı bir rol oynadığına değinen Vali Doç.
Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, “Muhtarlık teşkilatı,
köylerimizden şehirlerimize, mahallelerimizden
kasabalarımıza kadar tüm yerel yönetim birim-
lerinde devletin merkezi ile vatandaşlarımız
arasında köprü vazifesi gören ve vatan-
daşlarımızın sorunlarına çözüm üreten önemli bir
yerel yönetim birimidir. Bugün burada, her biri,
köklü bir geleneği, Türk demokrasisinin derinliği-
ni, millet iradesini temsil eden, 21. yüzyılın en
önemli yönetim bileşenlerinden birisi ve aynı
zamanda bu ülkede birliğin ve beraberliğin de
teminatı olan muhtarlarımızla bir arada olmaktan
mutluluk duyduğumu ifade etmek isterim” dedi.
VERDİĞİMİZ MÜCADELEDE MUHTARLARIMIZ

HEP İLK SAFLARDA YER ALDI
Her türlü doğal afetlerde muhtarların büyük
desteğini aldıklarını söyleyen Vali yiğitbaşı,

“Öncelikle Devletin ülkenin en ücra köşelerine
kadar uzanan elleri olan muhtarlarımız önemli ve
kritik işlevlere sahiptirler. Gerek koronavirüs sal-
gınına gerek sel, yangın ve Kahramanmaraş
merkezli deprem felaketlerine karşı verdiğimiz
mücadelede muhtarlarımız hep ilk saflarda yer
aldı.  Ülkemizin zor süreçlerinde Valiliğimiz ve
kaymakamlıklarımızla yakın iş birliği halinde aktif
görev alan tüm muhtarlarımıza şükranlarımı
sunuyorum. Muhtarlıklarımızın kuruluşundan
bugüne, köylerine ve mahallelerine hizmet eden
tüm muhtarlarımızı rahmetle yad ediyorum.
Halen, önceki dönemden bu yana milletimize
hizmete devam eden muhtarlarımıza teşekkürler-
imi sunuyorum. Son yerel seçimlerde yeni seçilen
muhtarlarımızı da tebrik ediyorum. Allah yar ve
yardımcınız olsun” ifadelerini kullandı.

MUHTARLARIMIZLA İŞBİRLİĞİ 
İÇERİSİNDE ÇALIŞIYORUZ

“Muhtarlarla bir araya gelmek aynı zamanda
muhtarlarımızı bir araya getirmek için çalışıyoruz”
diyen Vali Yiğitbaşı, kimi zaman sahadaki prob-
lemleri kimi zamanda talepleri muhtarlardan din-
lediklerini kaydetti.  Vali Yiğitbaşı şöyle devam
etti: “Zaman zaman birlikte atabileceğimiz adım-
ları masaya yatırıyoruz. En nihayetinde hep bir-
likte daha iyisini nasıl yaparız sorusuna cevap
arıyoruz. Sayın Cumhurbaşkanımızın ortaya koy-
duğu ve bizim de sürdürmeye çalıştığımız bu
strateji devletimizin ve demokrasimizin işleyişi
bakımından son derece önemlidir. Biz de
Afyonkarahisar Valiliği olarak, muhtarlarımızla bir
araya gelmeye ve sizi birebir görüşmelerle dinle-
meye devam etmekte kararlıyız. Şehrimizde il
genelinde köy ve mahallelerimizde toplamda 851
muhtarımızla birlikte üretken bir koordinasyon
kurarak hep birlik şehrimizi yönetmek için
çabalıyoruz. Aynı şekilde il merkezimizde görev

yapan 131 muhtarımızla da iş birliği içerisinde
çalışıyoruz.”

DAHA HIZLI KOORDİNASYON
KURABİLECEKSİNİZ

Muhtarlık Bilgi Sistemi hakkında da bilgiler veren
Vali Yiğitbaşı, “Muhtarlık Bilgi Sistemi öncelikle,
siz muhtarlarımızın işini kolaylaştıracak, hız-
landıracak ve daha verimli bir çalışma imkânı
sağlayacak olanaklara sahip. Bu sistem
sayesinde, şehir ve ilçe merkezinde veya kırsal
alanda yaşayan vatandaşlarımızın taleplerini
hızlıca alabileceğiniz, bu talepleri takip edebile-
ceğiniz ve ilgili birimlerle irtibat kurabileceğiniz
gibi bu sistem sayesinde Valilik birimlerimizle da
daha hızlı koordinasyon kurabileceksiniz.
Dolayısıyla, tüm muhtarlarımızın bu sistemi kul-
lanmasını ve ilgili süreçleri buradan yönetmesini
önemsiyoruz.  Bugüne kadar gerek Muhtarlık
Bilgi Sistemi üzerinden gerek dilekçe ve sözlü
taleplerle Valiliğimize ulaştırılan talep, istek ve
önerilerin %87’si olumlu olarak sonuçlandırılmış,
geri kalan %13 kısım ise taleplerin mevzuata
uygun olmaması veya bütçe imkânlarını aşması
nedeniyle yerine getirilememiştir” dedi.

EL ELE ÇALIŞACAĞIMIZI UMUYORUM

Vali Yiğitbaşı konuşmasının son bölümünde şun-
ları söyledi: “Görev yaptığımız köylerde,
mahallerde gözümüz, kulağımız açık olsun. Özel-
likle âtıl vaziyette olan binalar, metruk alanlar
bizler için önemli alanlar. Çünkü bu noktalar suç
bölgeleri ya da çeşitli ahlak dışı olayların
yaşandığı alanlar olmasın. Kamu kurumlarımızın
vatandaşların işlerini kolaylaştıran uygulamaları
var. Bu uygulamaları özellikle köylerde yaşayan
vatandaşlarımıza daha çok duyuralım. Örneğin,
eğlencelerde silah atılması olayı. Lütfen bu konu-
da yüksek hassasiyet gösterelim. Uyuşturucuyla
mücadele en önemli konumuz. Bu konuda da
duyarlı olalım. Görev yerlerimizde uyuşturucu
satışı, kullanımı ya da benzer hadiselere şahit
olursa UYUMA uygulamamız var. Bu uygulamayı
yaygınlaştıralım. Taşımalı eğitimin olduğu köyler-
imizdeki muhtarlarımızdan ricam gözünüz servis
araçlarının üzerinde olsun. Çocuklarımızı kontrol
edelim, onların güvenli yolculuğundan emin
olalım. Önümüzdeki süreçte şehrimizin daha iyi
idare edilmesi ve vatandaşlarımıza daha iyi
hizmet sunulması için el ele çalışacağımızı, koor-
dinasyonumuzu geliştireceğimizi ve iş birliklerim-
izi farklı alanlarda geliştireceğimizi umuyorum. Bu
doğrultuda çalışmalarımıza devam edeceğimize
inanıyorum. Toplantımızın hayırlara vesile
olmasını temenni ediyor, her birinize teşekkür
ediyorum” şeklinde konuştu. Vali Yiğitbaşı’nın
konuşmasının ardından İl Jandarma Komutanı J.
Alb. Tolga Yağan ile İl Emniyet Müdürü Mahmut
Ay, muhtarları asayiş ve huzurun temini noktasın-
da yürütülen çalışmalar, suç ve suçlularla
mücadelede muhtarların dikkat etmesi gereken
huşular konusunda bilgilendirdi. Muhtarların
yakın iletişim halinde olacağı kamu kurumlarının
il müdürleri de vatandaşlara yönelik yürütülen
çalışmalar ve muhtarların bilgilendirilmesi
hususunda sunumlar gerçekleştirdi.
>>HÜDAYİ ACAR

Vali Yiğitbaşı, muhtarlarla bir araya geldi
Afyonkarahisar Valiliği İdare ve Denetim Müdürlüğünce muhtarlarımızın talep ve isteklerinin dinlenmesi, görev sürelerince dikkat

etmeleri gereken önemli hususlarla ilgili bilgilendirme yapılması ve sıkı iletişim halinde olacakları ilgili kurumlarca eğitim verilmesi
amacıyla gerçekleştirilen Hizmet İçi Eğitim ve Koordinasyon Toplantısı, Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı başkanlığında yapıldı.

Afyonkarahisar Valiliği İl Özel İdaresi
bünyesinde faaliyet gösteren AFJET'in,
yenilenebilir ve sürdürülebilir bir enerji
kaynağı olarak jeotermal enerjiyi ülkem-
ize kazandırmış örnek bir kuruluş
olduğunu belirten Kolsuz, AFJET

çalışanlarının çalışma koşullarının ve
sendikal haklarının iyileştirilmesi için
çaba sarf ettiklerini ifade etti. Vali
Yardımcısı Uğur Kolsuz, kamu kurum ve
kuruluşlarının idari meselelerinde Valilik
Makamının çözüm mercii konumunda

bulunduğunu kaydederek, Valiliğin
kapısının herkese açık olduğunu vurguladı.
Afyonkarahisar Valiliği Toplantı Salonunda
yapılan görüşmede AFJET işçileri, tek tek
söz alarak, Vali Yardımcısı Uğur Kolsuz'a
taleplerini dile getirdi. 

Akşam 21.00 sularında başlayan ve yak-
laşık iki saat süren görüşmenin ardından
AFJET çalışanları, Vali Yardımcısı Uğur
Kolsuz'a teşekkür ederek, görüşmeden
duydukları memnuniyeti dile getirdiler. 
>>MEVLÜT TINAS

AFJET çalışanlarının sorunları dinledi
AFJET çalışanları ile bir araya gelen Vali Yardımcısı Uğur

Kolsuz, işçilerin sendikal hakları, sorunları ve çözüm öneri-
leri noktasında kendileriyle fikir alışverişinde bulundu.


